
PROTOKOL Nr XXX/2013
obnd XXD( scrji Rady Micjskicj Ostrzcsz6w

odbytej w dniu 2l lutego 2013 roku

Ustawowy stan Rady Miejskiej 21, obecnych na sesji 2l radnych (100%).

W obradach uczestniczyli zaproszeni goSde wedfug zal4czonych list obecno6ci.

Porzqdek obrad
l. Otwarcie i stwierdzenie prawomocnofci obrad
2. Przedstawienie porzqdku obrad )OflX sesji Rady Miejskiej
3. Wyb6r sekretarza obrad )OilX sesji Rady Miejskiej
4. Przyjgcie protokolu )O{VIII sesji Rady Miejskiej
5. hformacja Przewodniczqpego Rady Mejskiej o dzialaniach podejmowanych

w okresie mi$zy sesjami
6. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy z ralizaQi zadai w poprzednim okesie

zvlasz*za z wykonania uchwal Rady Miejskiej
7. Interpelacje i zaplania radnych
8. Zapytania i wnioski przewodniczqpych &ielnic i soltysow
9. Podjgcie uchwal w sprawie:

a) utworzenia stalych obwod6w glosowania na obszarze Miasta i Gminy Ostrzesz6w,
ustalenia ich numer6w, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych
@r 8012012)

b) okrailenia g6rnych stawek oplat za uslugi w zakresie oproiniania zbiornik6w
bezodplywowych i transportu nieczysto6ci cieklych (nr 8/2013)

c) rodzaj6w dodatkowych uslug Swiadczonych przez Miasto i Gming Ostrzesz6w
w zakresie odbierania odpad6w komunalnych od wlaScicieli nieruchomo6ci
i zagospodarowania tych odpad6w oraz wysoko6ci c€n za te uslugi Qr 9a/2013)

d) wymagart jakie powinien spelniac przedsigbiorca ubiegajqpy sig o u:ryskanie
zezwolenia w zakresie oprozniania zbiornik6w bezodplywowych i transportu
nieczystoSci cieklych (nr 6/2013)

e) regulaminu utrzymania crysto&:i i porz4dku na terenie Miasta i Gminy Ostrzew6w
(w 4a/2013\

f) sprzeda2y gruntu po.lotonego w Ostrzeszowie w rejonie ul. Kolejowej (n l/2013)
g) wyru2eua zgody na sprzedaz nieruchomo3ci polozonej w Ostrz eszowie w rej . ulicy

Topolowej (nr 10/2013)
h) warunk6w udzielania i wysoko6ci stawek pmcentowych bonifikaty od oplaty z tytulu

prawa u2ykowania wieczystego w prawo wlasnosci nieruchomosci oraz wyra2enia
zgody na zastosowanie innej ni2 okreilona w u$awie stopy procentowej rodo2onej
na rty oplaty z tytufu przeksztalcenia prawa u2ytkowania wieczystego w Fawo
wlasno6ci nieruchomoSci (nr 5/201 3)

i),,Miejscowego planu z4gospodarowania przestrzennego terenu poloinnego
w Rojowie w rejonie oczyszczalni Sciek6u/' (nr I l/2013)

j) przyjgcia ,trogramu Opieki nad zwierzgtami beadomnymi oraz zapobiegania bez-
domno6ci zwierz4t na terenie Miasta i Gminy Oslrzesz6w na rok 2013" (nr 3/2013)

k) przyjgcia zmian w Stcucie Zwiezku Gmin Zlewni G6rnej Baryczy (nr 7al20l3)
10. Sprawozdanie z &ialno&:i Komisji Rewizyj nQ zz rok 2Ol2
11. Plany pracy: Rady Miejskiej i statych Komisji Rady Miejskiej na 2013 rok
12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania
13. Sprawy r6ine i informacje
14. Zakoircz.enie
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Do r}itu l-qo Otwarcie i stwierdzenic orawomocno5ci obrrd
Radny Edward Skzypek - Przewodniczqcy Rady Miejskiej otworzyl
obrady )oilX sesji Rady Miejskiej i stwierdzil, 2e sesja jest prawomocna
do obradowania i podejmowania uchwal.

Do o-liilu 2rso Prz€dstrwicnic oorzadku obrrd XXD( s6ii Rrdv Mieiskiei
Radny Edward Skrzypek - Przewodniczqcy Rady Miejskiej przedstawil
porz4dek obrad, kt6ry radni otrzymali z zaproveniem na dzisiejsze obrady.
Przewodniczqcy Rady Miejskiej poinformowal o zakoriczeniu zebran
sprawozdawczo-wyborczych w dzielniczch.
Zmiany przewodliozecych dzielnic nas4pily w dzielnicy nr 3 - Przewod-
niczqca Krystyna Rajska i nr 6 - Przewodniczqcy - Roman Raczyfiski.

Do n-ktu &go Wvb6r sekrctrua obrrd XXD( sesii Rrdv Mieiskiei
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej dosil kandydaturQ radnego Zbigniewa
Kajser na sekretarza obrad &isiejszej sesji. Radny Zbigniew Kajser
wyrazil zgodp na kandydowanie.
Rada Miejska jednoglo6nie (21 glosow,,za) wybrala radnego Zbigniewa
Kajser sekretarzem obrad )O(X sesji Rady Miejskiej.

Do o-klu 4-qo Przviecic omtokolu z XXVIII scsii Rrdv Miciskici
Radny Henryk lkjser - Sekrcarz obrad )O(VI[ sesji Rady Miejskiej
przedstawil wniosek o przyjgcie protokolu z )O(VI[ sesji Rady Miejskiej.
Rada Miejska jednoglo6nie (21 glosow ,,2a") przyjgla zgloszony wniosek.
Wniosek stanowi zalqpznik do protokolu.

Do o-lrtu $so Informacia Pu.ryodniczrceto Rrdv Mieiskiei o dzialNnirch
oodeimorenvch w okrcsic micdzv sairmi
Radny Edward Skrzypek - Przewodnicz4cy Rady Miejskiej przedstawil
informacje.
Informacja stanowi zalqcznik do protokofu.

Do p.ktu Gqo Informrcia Bumfutur Mi$tr i Gminv z rcrlizrcii zadai w ooozed-
nim okrtsic zrleszcza z wvkonenie uchwal Rrdv Miciskiei
Mariusz Witek - Burmistrz przedstawil powy2sza infiormacjq.
Informacja stanowi zal4cznik do protokolu.

Do n-ktu 7-qo Intcrpelecie i zrovtrnia rrdnvch
Radny Zbigniew Kajsm ponawia interpelacjg doszonq na jednej
w poprzednich sesji w sprawie zabezpieczenia gruntu gminnego bgdq-
cego w zarz4dae Zakladu Energetyki Cieplnej celem jego przemaczenia
na pol4cznie ulic Boleslawa Chrobrego i Ziemowita. Ponadto zwraca uwagp,
2e na Osiedlu Piast6w powstaje obiekt handlowo-magazynowy, w zwiq,zku
z czym zwigkszy sig natg2enie ruchu samochod6w. Proponuje dojazd
do wspomnianego obiektu utwardzid tfuczniem.
Zwnca sig z pro6b4 o podjgcie dzialan celem wyznaczenia przejS6 dla
piewych w miejscaclq w ktorych czgsto korrystajq miewkaricy.
Byl Swiadkiem ukarania kobiet za przelf,cie przez drogg nr 11 w miejscu
niedozwolonym - kobieta pomaga drugiej kobiecie w ci42y.
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Do tych miejsc nalei4: ul.Piastopwska na wprost Polo, ul. Zamkowa -
na wprost Biedronki, przejicie pzez drogg nr I I na Osiedle Piast6w
Nale2aloby wsp6lnie z Policjq i zaradcami poszczeg6lnych dr6g
przeanalizowad wtemat.
Radny Henryk Kaj ser 4)aszap razkolejny bezpieczeistwo na drodze

wojew6&kiej nlt49 w Rojowi e. Dc/ryczy dwoch niebezpiecznych za'
krQt6w bedqpych prawie pod k4tem prostym. Dochodzi do wielu kolizji
(samochody w rowie). Uwaza 2e s4 moZliwoSci specjalnego oznakowania

tych zaket6w i wnosi o umieszczenie takich znak6w.
Zglasza potrz&g utworzenia fundusan soleckiego, k6ry jego zdaniem

funkcjonuje w wigkszoSci gmin w Polsce. Utworzenie tego funduszu

zwipksza moZliwo6ci na uzyskanie dofinansowania z zewnQttz.

Podlae6lil, 2e niekt6re miasta zmienity nazwy &ielnic na solectwa

by m6c utworzyd fundusz solecki.
Wnosi o potraltowanie sprawy powainie gdyz do 3l marca rady gmin

musz4 podj4d uchwalg w sprawie wyodrpbnienia funduszu soleckiego.

Do o-ktu &qo Zrovtrnir i wnioski onewodniczrcvch dziclnic i sottvs6w 
.

Bogdan Kowalek - soltys wsi Myje zglasza problem nie od6nieiania
6ciezki pieszo-rowerowej przy &odze powiatowej w Myjach (od ul'
Grzybowej przez Myje) co powodujg ,:e piesi poruszaja sig jezdniq.

Jan Szkopek wnosi o z,ly stan dr6g i chodnik6w oraz nie od3nie2enie

na Osiedlu Zamkowym. Drogi te nale24 do roinych zarz4dcq. Tylko
Sp6ldzielnia Mieszkaniowa od6nie2a swoje drogi' Wnosi o zobowi42a-

nie zarzqdcow drog do odiniezania i zadbania o drogi i chodniki.
Zapytuje o osoby bezdomne przebywajqce na naszym terenie poniewaz

zrllrzqi przeby:waij4 na klatkach schodowych w blokach. Cry korzystajq
z pomocy miejscowych instynrcji i w jakim zakresie.
Wnioskuje o przejpcie wsrystkich drog na Osiedlu Zamkowym w jeden

Zazqd.

Do o-ktu }qo Podiccie uchwd w sonwic:
a) utworzcria st vch obryod63 docowrnit ne obgzaz. Miigti

i Gminv Ostrzcsziw. ustdenie ich numcrfw. errnic onz si€dzib
obwodowvch komisii wvborczvch (nr 80ll0l2)
Wojciech Bqk - Naczelnik Wydzialu Spraw Osobowych i Obronno6ci.
przedsawil powyisry projekt uchwaly wraz z prezentaci4 na planszach

granic obwod6w glosowania i siedzib obwodowych komisji wyborcaych'
Projekt uchwaty byl szczegolowo omawiany na posiedzeniach statych

Komisji Rady Miejskiej i pozytywnie zaopiniowany pod obrady sesji.

Rada Mejska 19 glosami ,,zl', 2 ,;wstzymujqcymi" podjqla uchwalp'

Uchwala Nr )OflXl1,8?/2}l3 stanowi zalqcznik do protokolu

b) okreSlenie g6rnvch strwck oDht zr ugluei w zrkrcsic oottiniania
zbiornik6w bszodplvwowvch i trrnsDortu nicczvsto5ci cicklYcb

{nr t/2013)
pawet Ufuinowicz - ZastQpca Burmisrza przedstawil powyzszy projekt

uchwaly. Projekt byt om6wiony na posiedzeniach statych Komisji Rady

Miejskiej i pozytywnie zaopiniowany pod obrady sesji.
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Radny Henryk Kajser wnosi o przeredagowanie $ I, by wynikalo iz kwota

25 d jest to stawka zastePcza.

Radny Zbigniew Kajser podkeilil, in z $ | winno wynikad i2 jest to
stawka zwiqzana z niewywigywaniem sig wla6cicieli posesji.

$ I zosd przeredagowany i Rada Miejska 20 glosami ,y'',
l,,wstrzymuj4cymi" podjgla uchwalg.
Uchwala Nr )Ofl)V183/2013 stanowi zalqcznik do protokolu'

c) rodzei6w dodetkowvch uslug Swirdczonvch oncz Mirsto i Gmine
Ostrzcaz6w w zrkrcsic odbiennir odDrd6r komundnvch
od wlaicicicli niemchomoici i zesosoodamwenir tvch odoad6w
oraz wvsokofci cen za te usluei (nr 9al2013)
Pawel UScino*icz - Zas&eca Burmistrza przedstawil powyzsz)' projeh

uohwaly. Projekt byl om6wiony na posiedzeniach stalych Komisji Rady

Miejskiej i pozr4yvmie zaopiniowany pod obrady sesji.

Radny Henryk lbjser zaoytuje:
- czy koszt odbioru i wywozu odpad6w komunalnych b$zie adekwatny

do wplaty zainteresowanycll
- czy indywidualnie bSzie mozna wywozid odpady na wysypisko.
Burmistrz wyja5nrt, in jelzeli rzeczywisty kosa wywoan bgdzie mniejszy

od podatku to zrnienimy uchwdg.
Indywidualnie b$zie mo2na wywozid na wysypisko.
Rada Miejska jednogloinie (21 glosow ,,zd') podjQla uchwale .

Uchwala Nr )0O)?184/2013 stanowi zal4cznik do protokolu.

d) wvmrsai. iakic powinicn sDetnird orzedsicbiorcr ubie{eiecv sie

o uzvskanie zczrolclie w zekrcsic oon6inhnia zbiornik6w
bezodolvwowvch i trensportu nicczvstoici cicklvch (nr 612013)

Mariusz Witek - Burmistrz przedstawil projekt uchwaly.

Projekt byl tematem posiedzefi stdych Komisji Rady Miejskiej
i zostal pozytywnie zaopiniowany pod obrady sesji.

Rada Miejska jednoglo5nie (21 gtos6w 3) podjgla uchwalg.

Uchwala Nr )Ofl)V18512013 $anowi zalqcznik do protokolu.

e) rcruhminu utlzvmenir czvsto5ci i oonrdku na telcnic Miasta
i Gminv OstEcsz6w {nr 4tlr013)
Mariusz Witek - Burmistrz przedstawil projekt uchwaly.
Projekt byl tematem posiedzefi stdych Komisji Rady Miejskiej
i zostd pozytywnie zaopiniowany pod obrady sesji.

Rada Miejska 20 glosami ,4'), 1 ,,$'strzymujqcym'podjQla uchwalq'

Uchwala Nr )O(Ixll86l2ol3 sanowi zal4cznik do prorokoltt'

l) sozcdair rmntu ooloionero w Ostrzcrzowic w rcionie uL Koleiowei
(nr 1/2013)
pawet U<cinoo"icz - Zastqpca Burmistrza przedstawil powyzszy projekt

uchwaly. Projekt byl om6wiony na posiedzeniach stalych Komisji Rady

Miejskiej i pozytywnie zaopiniowany pod obrady sesji.

Radny Kazimierz Bacik zapytuje jaka jest c€na I m'.
Zastepca Burmistrza wyjaSnil 2e cena jes uzale'niona od wyceny.

Burmistrz podd , 2e czannri ztrigkszamy ceng gruntu o koszt wyceny.
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Rada Miejska jednogloinie (21 $os6w pd') podjela uchwale.
Uchwala Nr )OOXI18712013 stanowi zalqcznik do protokofu,

g) wvraienia zsodv na sorzedri nieruchomoici poloionei w Ostrze
szowie w iei. ulicv Topolowci (nr 10/2013|
Pawel U5cinowi cz - ZastqpeBurmistrza Fzedstawil powyzszy projekt
uchwaly. Projekt byl om6wiony na posiedzeniach stalych Komisji Rady
Miejskiej i pozytywnie zaopiniowany pod obrady sesji.
Rada Miejska jednoglo6nie (21 glosow,,za") podjgla uchwalg.
Uchwala Nr )OO)VI 88/201 3 stanowi zalqcznik do protokolu.

h) warunk6w udziclanie i wvsokofci stawck orocentowvch bonillkatv
od oolatv z hftulu nrewe uirtkowrnie wicczvstcpo w orrwo wlesnofci
nieruchomofci oraz wvrrienia zsodv na zastosowlnie innci nii
okreSlona w ustrwic stoov omccntowci rozloionei na retv oolrrtv
z Mulu orzckgztalcclia orawe uirtkorrnia ricczvstcco w orawo
wlasnoSci nieruchomoici (nr 5/2013)
Mariusz Witek - Burmisrz pzedstawil projekt uchwaly.
Projekt byl tematem posiedzefi stdych Komisji Rady Miejskiej
i zostd pozytywnie zaopiniowany pod obrady sesji.
Radny Zbigniew Kajser wnosi o zawiadomienie wszyskich uzytkow-
nik6w wieczystych o mo2liwo6ci przeksaalcenia prawa u2ytkowania
wieczystego w prawo wlasnosci.
Burmistrz wyja6nil, 2€ zainteresowani skladaj4 juz wnioski.
Rada Miejska 20 glosami ,2a", I ,,wstrzymuj4cym' podjgla uchwalg.
Uchwala Nr )O(Dfll89l20l3 stanowi zalqcznik do protokolu.

i) ..Mieiscowego olanu zasmpodarcwania nnctrzenncso ter€nu
ooloinncpo w Roiowic w rcionie oczvszczelni fciek6w" (nr 112013)
Mariusz Witek - Burmistrz przedstawil projekt uchwaly.
Projekt byl omawiany na posiedzeniach stdych Komisji Rady Miejskiej
i uzyskal pozytywn4 opinig pod obrady sesji.
Radny Henryk lGjser zapytuje czy planowany przebieg drogi Sl I jest
uzgodniony z Generaln4 Dyrekcjq Dr6g.
Burmistrz wyja6nil, ze:
- tereq o kl6rym m6wimy nie jest gzemzczony do drogp Sl I,
- drogg S I I planuje sig po 2020 rokq
- na podstawie spec ustawy moina znienac przaataczenie terenu.
Radny Zbigniew Kajser stwierdz4 2e gmina winna wyst4pi6 do agencji
o pozyskanie grunt6w na przyszle inwestycje (zabezpieczyd grunty).
Burmistrz odpowiedzial, 2e o ile grnina nie uzytkowaly przejgtych od
agencji grunt6w zgodnie z przemaczeniem to agencja moze wystQpii
o zwTol
Radny Henryk Ikjser stwierdzil, 2e grnina robi agencji prezent zrnie-
niajqp miejscowy plan zagospodarowania poniewai lrzrasta warto3c
grunt6w agencji.
Rada Miejska jednoglo6nie (21 glos6w ,,za'') podjQla uchwalQ.
Uchwala Nr )OOXll90/2013 stanowi zal4cznik do protokolu.
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j) ozviecia Jrosromu Onieki nad zwierzetami bezdomnvmi praz

zaoobiegania bezdomnofci zwierzat na ter€nie Miasta i Gminv
0stzesz6w na rok 2013" (nr 3/2013)
Mariusz Witek - Burmistrz przedstawil projekt uchwaly.
Projekt byl tematem posiedzef stdych Komisji Rady Miejskiej
i zostal pozytywnie zaopiniowany pod obrady sesji.

Rada Miejska jednoglo6nie (21 glosow ,,za ') podjg{a uchwalg'

Uchwala Nr )O(I)V 19ll2ol3 stanowi zalqcznik do protokofu'

Obrady sesji opuScil radny Adam Zawada.

k) otzviecie zmian w Stetucie Zwiazku Gmin Zlewni Gkirnei Barvczv

{nr 74./2013)
Mariusz Witek - Burmistrz przedstawil projekt uchwaly.
Projelt byl tematem posiedzeri stdych Komisji Rady Miejskiej
i zostal pozytywnie zaopiniowany pod obrady sesji.

Rada Miejska jednoglo6nie (20 glosow ,:a") podjpla uchwalg.

Uchwala Nr )OOX/19212O13 stanowi zalqcznik do protokolu'

Obrady sesji opu6cili radni: Adam Bociqg4 Jan G6ra i Arkadiusz

Suchanecki.

Do n-ktu lllso Sorrwozdrnie z dzielnofci Komisii Rewizvinci za r.ok20l2

@- Przewodnicz4cy Komisji Rewiryjnej przed-

stawil powyZsze sPrawozdanie.
Sprawozdanie stanowi zalqpznik do protokolu.

Na obrady sesji wr6cili radni: Jan G6rq Arkadiusz Suchanecki

i Adam Zawada.
Obrady opu6cil radny Adam Bociaga

Do u.ktu ll-so Plenv oncY: Rtdv Miciskiei i strlvch Konisii Rrdv Mieiskici
na 2013 rok
Radni otrzymali na piimie powyzsze plany pracy.

Radni nie wnie5li 2adnych uwag do otrzymanych plan6w pracy'

Glosowanie poszczeg6lnych plan6w pracy:

- Rady Miejskiej - przyjqty jednogto6nie (20 glosow 
"za")'

- Komisji Gospodarki Komunalnej - przyjgty jednoglo3ni€

(20 glosow ,,2a"),
- Komisji O6wiaty, Kultury, Sportu iZdrowia - prryjqty jednoglo6nie

(20 gtos6w ,,2a"),
- Komisji Budietu i Przestrzegania Prawa - przyjpty jednoglo6nie

(20 glos6w ,,2a"),
- Komisji Planowani4 Rozwoju i Promocji Gminy - przyjpty
jednoglo6nie (20 glos6w ,,2a").

Plany pracy stanowiq zal4czniki do protokolu.
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Do o-ktu llgo Odpowicdzi ne intcrDdicic i ztovtrnit

Mariusz Witek - Burmistrz odpowi adaiqc na zapytania i interpelacje

radnych:
- na polqcznie ulic na Osiedlu Piast6w tereny sq zabezpieczone,

- w sprawie przejid dla pieszych w mieg;ie mrganizrjemy spotkanie
zainteresowanych organ6w (zarzndc6w dr6g policji, pnedsawicieli
Powiatu i GminY),

- dodatkowe znaki na drodze nr 449 - zwr6cimy sig na pismSie do arzqdcy
dtog,

- zajmiemy sie tematem utworzenia funduszu gminnego,

- nieod6nie2ony chodnik na drodze powiatowej - zwr6cimy sie do zarzadcy

drogi na pismie w sprawie od$nie2ani4
- sprawa chodnik6w na Osiedlu Zamkowym nalezy do Zakladu Gospodarki

Meszkaniowej.
Grzegorz Rycerski - Dyrektor Mejsko-Gminnego O$rodka Pomocy

Spolecznej wyjasnil:
- na ter€nie miasta i gminy nie mamy osob bezdomnych - podajqcy sig

za bezdomnych wpisuj4 sig w og6lne okre6lenie bezdomnycll
- zatrudnienie ,,bezdomnych" to niewielka korzySd,

- 2ebrac nie wolno - jest to karalne.

Na obrady sesji wr6cil radny Adam Bociaga.

Jerzy Kupaj - ZastQpca Komendanta Komendy Powiatowej Policji
wyjainil:
- przejScia dla pieszych to sprawa zarzqdcy drogi,
-jezeii zachodzi potrzeba to Policja mo2e opiniowad pozytywnie przej6cia

dla PieszYch,
- na naszej stronie w internecie bg&iemy zamieszczzt informacje o kon-

trolach od poniedzialku do pi4tku,

- dokonamy wizji lokalnej na miejscu zakrpt6w na drodze nr 449

w Rojowie i wydamY oPinig.

Do u.ktu llqo Sorrwv r6inc i informecic------- Radny Ad am Zawadz poinformoewal, 2e wsp6lnie z Burmistrzami, 
-

czlonlami Urzedu Marszalkowskiego, Poslami pocrynili starania budowy

i remontu dr6g i chodnik6w na naszym terenie, ale bezskutecznie'
Burmistrz winien wystqpi6 z pismem do Wojewody i4dajqc dokonania

pomiaru natg2enia ruchu na drodze nr I l.
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej poinformowal, 2e kolejna sesja Rady

Mejskiej odbQdzie siQ w dniu 28 marca 2013 roku.
Radny Kazimierz Bacik podkeSlil,m 2e radni kosztem urlopu i wolnego

czasu pracujq w Radzie Miejskiej. Ocena radnych dokonywana przez

redakto.oo' -ielscowych czasopism jest nieobiettywna" np artykul

w sprawie propozycji remontu alejki (polozenia kostki brukowe)
na cmentarzu w Ostrzeszowie

Do rktu 14-qo Zakoftczenie
Prre*odnicz4cy kr6tko podsmowa przebieg obrad sesji, podzigkowal

wszystkim za u&ial w obradach. i zamknel obrady )O<IX sesji Rady

Mejskiej.
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Rada podjgla ll uchwal.
nada iozioczgla obrady o godzinie 1P, a zakohc zyta o godzinie l2u


